
Far below the ground where humans live, there is a vast world of Zaza. This animated series centers on "Zamza", a high school 
student living in a rural town, and portrays his family, classmates, and girlfriend. Everything like friends, jealousy, betrayal, 
temptation, etc. is like a microcosm of human society, but with one difference: the good and the bad are quickly forgotten. 
Because they are bugs...
One day, Zamza lost a football game, but as usual, he quickly forgot about it. However, everything changed when he stumbled 
upon a KISS video on YouTube. Inspired by the rock stars, Zamza decided to start his own band. But how long will it last?

Synopsis

Enter the fascinating world of Zaza, where extreme expressions of human society are replaced with insects living 
underground in a hilarious slapstick comedy. Through the absurdity of their daily lives, a reminder of our own extreme 
experiences encourages laughter and reflection. Join this thought-provoking journey to explore the world of Zaza 
and the valuable lessons it offers.

Comment

Zaza  the  Bugs

Credit

The studio was founded by the artist 
duo “UrumaDelvi” in 1998. Major 
works include “Ugo Ugo Rūga / 
Shikato”. Since the 1990s, UrumaD-
elvi Studio has been creating charac-

ter-based works for animation, picture books, software, etc.
You can check out "Today's Mood", a series of over 5,000 
illustrations on our website, https://urumadelvi.com and anima-
tions on YouTube at https://youtube.com/urumadelvi.

Planning and Direction: UrumaDelvi Studio LtdCompany Contact
info@urumadelvi.com
https://urumadelvi.com

UrumaDelvi Studio Ltd

ARAGNE: Sign of Vermillion
 • Showing at Cine Libre Ikebukuro and other locations in August 2018
 • Official Movie Site: https://www.ara-mushi.com/
 • Director, Original Work, Script, Animation, Music: Saku Sakamoto
 • Voice Actress: Kana Hanazawa
 • Executive Producer and Supervision: Osamu Fukutani
 • Producer: Haruna Fukutani
 • Distribution: Presidio Corporation
 • Production Co.: zelicofilm, LLC
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Synopsis

Commentaire

Dans les profondeurs de la terre, où vivent les humains, existe le vaste monde de Zaza. Cette série animée suit la vie de "Zamza", un 
lycéen vivant dans une petite ville rurale, et met en scène sa famille, ses camarades de classe et sa petite amie. Tout ce qui concerne 
les amitiés, la jalousie, la trahison, la tentation, etc. est comme un microcosme de la société humaine, à une différence près : les bons 
et les mauvais actes sont rapidement oubliés. Parce qu'après tout, ce ne sont que des insectes...
Un jour, après avoir perdu un match de football, Zamza l'oublie rapidement comme d'habitude. Mais tout change lorsqu'il tombe sur 
une vidéo de KISS sur YouTube. Inspiré par les stars du rock, Zamza décide de former son propre groupe. Mais combien de temps 
durera-t-il ?

Entrez dans le monde fascinant de Zaza, où les expressions extrêmes de la société humaine sont remplacées par des insectes vivant 
sous terre dans une comédie burlesque hilarante. À travers l'absurdité de leur vie quotidienne, un rappel de nos propres expériences 
extrêmes encourage le rire et la réflexion. Rejoignez ce voyage stimulant pour explorer le monde de Zaza et les leçons précieuses 
qu'il offre.

Crédit
Le studio a été créé en 1998 par le duo 
d'artistes "UrumaDelvi". Parmi les produc-
tions majeures, on compte "Ugo Ugo Rūga 
/ Shikato". Depuis les années 1990, le 
studio UrumaDelvi crée des œuvres 

mettant en scène des personnages pour des animations, des livres 
illustrés, des logiciels, et autres. Vous pouvez consulter "Today's 
Mood", une série de plus de 5 000 illustrations sur notre site web, 
https://urumadelvi.com, et des animations sur YouTube à 
https://youtube.com/urumadelvi.

Conception et Direction : UrumaDelvi Studio LtdContact
info@urumadelvi.com
https://www.urumadelvi.com
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